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contactpersoon: Kristel Kinders, teamverantwoordelijke, 037783856, kristel.kinders@sint-niklaas.be 
 
 
plaats datum 
Zoom-meeting 15-10-2020, 19:30 uur 
 
aanwezig 
Freddy De Leenheer, Tim Haerinck , Filip Baeyens, Diane Boel, Cris Bruelemans, Annelies De Wolf, Kristel Kinders, 
Joke Parlevliet, Filip Smet, Tineke van Britsom, Marcel Van Looy, Els Vermeyen, Herman Waterschoot, Rita 
Waterschoot. 
 
verontschuldigd 
Erik De Lathouwer, Tom De Rocker, Ann Krijnen, Erik Vercauteren. 
 
 
 
agenda 
1. Goedkeuring vorige verslag 
2. Stand van zaken corona 
3. projecten 20-21 
4. evaluaties en toonmomenten 20-21 
5. onderwijsinspectie op bezoek   
6. Varia (vooraf te melden) 
 
 

1. Goedkeuring vorig verslag 
Update over de investeringen: 
Alles verloopt volgens plan. 

• Het klavecimbel is besteld, het voorschot is betaald en het klavecimbel is in 
productie De bouw van een klavecimbel duurt ongeveer 6 maand.  

• Telescopische tribune: overheidsopdracht is uitgeschreven, 1 firma heeft erop 
ingetekend. De gunning is intussen toegewezen en de tribune mag besteld 
worden. 

• Opnamestudio: de aanvraag voor de oprichting van de nieuwe studierichting 
‘muziekproductie’ is binnen bij het ministerie. De toelichtingsnota werd door het 
BOC (bijzondere onderwijscomité) aanvaard, er werd door niemand protest 
aangetekend. We hebben een sterk dossier opgesteld en verwachten dat de 
aanvraag zal aanvaard worden. Mathijs Steels (een oud leerling van de 
academie) zou de leerkracht worden. Samen met hem hebben we al een leerplan 
opgesteld en een materiaallijst opgemaakt. 

 
Verslag goedgekeurd. 
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2. Stand van zaken corona 
De Academie verkeert nog steeds in code donkerrood:  
Voor -12 jarigen: maximaal 10 leerlingen per uur 
Voor +12 jarigen: maximaal 4 leerlingen per uur voor statische activiteiten ( = zitten of 
staan, niet bewegen door de ruimte). Voor dynamische activiteiten is 1 op 1 de regel 
(de leerlingen bewegen intensief door het lokaal of verspreiden via de mond veel 
lucht (zingen, luid spreken, een blaasinstrument bespelen) ) 
 
Sinds 15 maart zouden er opnieuw buitenschoolse activiteiten mogen plaatsvinden, 
maar dit geldt niet voor het DKO. 
 

3. Projecten 20-21 
 
Ondanks corona, wordt er in de academie niet stilgezeten.  
Dit is te danken aan een ongelooflijk sterk team van coördinatoren en gemotiveerde 
leerkrachten. 
 

• Zaterdag 15 mei: Natuur in miniatuur. Expo met werken van Marijke Meersman, 
begeleid door leerlingen muziek, woord en dans van d’Academie Podium. 
D’Academie is verantwoordelijk voor het opluisteren van het kunstenparcours 
van 14 – 18 uur in de Plantentuin te Meise. 
Oorspronkelijk ging er een concert zijn van het symfonieorkest tijdens de 
openingsceremonie op vrijdag 14 mei, maar dat bleek niet haalbaar door corona. 
Nu zullen 2 professionele ensembles de opening muzikaal opluisteren.  
De officiële uitnodiging volgt! 

• Donderdag 13 mei en zaterdag 26 juni: PodiumParcours. Wandelparcours met 
QR codes om in te scannen. De QR-codes brengen je naar filmpjes zodat je 
virtueel de academie leert kennen. Op 13 mei en 26 juni zijn er live optredens 
langs de route. 
Zaterdag 26 juni is tevens de (virtuele) opendeurdag. We bekijken de 
mogelijkheid om virtueel in contact te komen met leerkrachten door middel van 
een chatbox of conference-call. Daarnaast bekijken we de optie van virtuele 
rondleiding door het gebouw door middel van de nieuwe 360° technologie. 

 
4. Evaluaties en toonmomenten 20-21 
We hebben een filmploeg in de hand genomen die opnames zal maken van de 
afstuderende leerlingen. Elke leerling krijgt een ‘slot’ in deze film. Ze mogen zelf 
kiezen wat ze brengen en welk onderdeel van hun opleiding ze in de kijker willen 
zetten. Dit zal ook een onderdeel zijn van hun evaluatie. Zo kunnen we eind dit 
schooljaar een ‘Eindejaarsfilm’ maken en bezorgen aan de afstuderende leerlingen. 
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Evaluaties/toonmomenten:  
Vorig jaar besloten we iedereen te evalueren via permanente evaluatie.  
Dit jaar gaan we dat niet doen. Leerlingen hebben voldoende lessen gekregen om in 
staat te zijn om op een of andere manier een toonmoment te doen. 
Dit zal niet publiekelijk zijn, maar binnen de klasbubbel of digitaal. 

 
5. Onderwijsinspectie 

Elke academie die de voorbije 2 jaar geen inspectie heeft gehad zal dit jaar bezoek 
krijgen van de onderwijsinspectie. 
Ze komen eind mei 2 dagen (25 + 26 mei) langs voor gesprekken. 
De rode draad: 

• Hoe zijn we omgegaan met het nieuwe decreet? (wat zijn de kansen, de 
moeilijkheden, het toekomstperspectief?) 

• Hoe zijn we omgegaan met de coronamaatregelen?  
Ze zullen (fysieke) gesprekken voeren met 3 coördinatoren:  Karl De Maeyer (muziek), 
Annelies De Wolf (woord) en Ann Jehaes (dans). 
De gesprekken zullen deels gebaseerd zijn op de resultaten van de bevraging aan 
leerlingen (of ouders) en leerkrachten. Deze hebben onlangs een digitale enquête in hun 
mailbox ontvangen. 
 

6. Varia 
• Herman De Vleeschhouwer, titelhoudend directeur, gaat officieel op 1 mei met 

pensioen. 
Er is een procedure gestart voor het examen van directeur: eerst schriftelijk, dan een 
assessment en dan een mondeling gedeelte. Het wordt een interne procedure. 

 
• Mijnpodiumvereniging.be 

Er zijn al meer dan 28000 bezoekers geteld op de site. 
De verenigingen zouden nog eens opnieuw geüpdatet mogen worden: sommigen bestaan 
niet meer. 
Nog niet alle verenigingen zijn vertegenwoordigd. We zouden ze best opnieuw aanschrijven 
om in te tekenen. 

  
De overdracht van het beheer van de website (van Hugo De Vriese naar Erik Vercauteren) is 
volledig, op één punt na: de betaling van de hosting van de website. 
De betaling staat momenteel gelinkt aan de kredietkaart van Hugo. Hij stuurde de factuur 
dan door naar Kristel Kinders om dat geld te recupereren.  
Erik laat weten dat hij liever niet zijn eigen kredietkaart hiervoor gebruikt. 
→ Rita Waterschoot heeft onlangs de hosting van een andere website geregeld en laat 
weten dat ‘one.com’ een goede chatfunctie heeft en dat je zo makkelijk de overdracht van 
betaling kan regelen. Er zijn ook andere betalingsmogelijkheden dan de kredietkaart (bv. per 
overschrijving of betaallink).  Rita zal contact nemen met Erik om hierover meer uitleg te 
geven. 
 
De bedoeling was om iedere vereniging een persoonlijke login te geven om de gegevens aan 
te passen, maar dat is nog niet gebeurd. 



 

 4 

 
 

• Bouw van nieuwe bibliotheek 
Kan er bij de bouw van de nieuwe bib het verzoek mee nemen om een piano te voorzien? 
Met het oog op muziekuitvoeringen, begeleidingen, … 
→ Filip Baeyens:  Dit deel van het gehele bouwproject is nog niet ingevuld.  
Deze vraag is door meerdere diensten reeds gesteld. Maar het is nu nog wat vroeg om dit 
soort beslissingen reeds te nemen. We nemen de vraag wel mee als het project wat verder 
staat. 

 
 

• Toneelvereniging Sint-Genesius is op zoek naar nieuw repetitielokaal. 
Is er mogelijkheid tot de huur van een lokaal in de academie als tussenoplossing (begin 
volgend jaar)?  → er bestaan regelingen om lokalen te huren binnen het 
retributiereglement. Maar ook andere lokalen binnen de stad zijn mogelijk. 
Schepen Filip Baeyens wil hiervoor het initiatief nemen om samen op zoek te gaan naar 
een nieuwe locatie. 
 

• Evacuatieplannen 
Is er al meer nieuws over het uitvoeren van evacuatieoefeningen? 
→ We zijn bezig met een 4-jarenplan over veiligheid en evacuatie. 
Momenteel is het geen opportuun moment (corona) om brandoefeningen te doen. We 
doen nu de theoretische oefening en zullen de leerkrachten een soort brochure / 
handleiding bezorgen.  
Structureel zijn we in orde: alle pictogrammen en veiligheidsmaterialen zijn aanwezig. 
Zodra het weer mogelijk is, doen we een nieuwe brandoefening in samenwerking met 
de dienst preventie en de  brandweer. 
Misschien is een opleiding door de brandweer voor leerkrachten een mogelijkheid voor 
een volgende pedagogische studiedag.  
 

• Extramuros-activiteiten: 
Extramuros activiteiten zijn momenteel niet toegelaten. Maar hoever lopen de ‘muren’ 
van de academie? Zijn er buitenplaatsen waar we toch in groep kunnen musiceren? 
Bv. een tuin of park aansluitend aan een afdeling (vb. Belsele) 
→ Als de tuin of park aansluitend zijn aan het gebouw dan zou het in principe 
toegelaten zijn. Niet als dit officieel een ander adres heeft. 
 

• Compliment 
We willen toch een bijzonder compliment geven aan alle leerkrachten van d’Academie 
Podium voor hun creativiteit en alle moeite die ze doen voor hun leerlingen in deze 
moeilijke tijden. 
 
 
Volgende academieraad:  
Donderdag 6 mei 2021, om 19.30 uur. 


